
Dagsorden den 15.04.24 for Fole Friskole og
Naturbørnehave

Fremmødte:

Bestyrelse: Ivan, Jeannett, Elin, Kim, Line, Jørgen, Majbritt

Ledelse: Anita, Brian

Repræsentant for lærerne: Henrik

Referent: Kia

Afbud: Kristine

Dagsorden: Referat: B:

Godkendelse af referat fra sidst
og underskrift af dokumenter
Tilføjelse til Dagsordenen: ● Elevtal til kommende skoleår

● Budgetopfølgning 1. kvartal (se vedhæftede bilag)

Konstituering Formand: Jørgen
Næstformand: Elin
Kasserer: Majbritt
Bygningsgruppen: Ivan
FFV: Kia
Hallen: Ivan
PR: Anita
Fondssøgning: Line og Jeannett
Bus Ansvarlig: Jørgen (Line som backup)

Siden sidst fra Skolen: Katrine og Anita har snakket med Nicolai Ipsen vedr. PR.
Der er snak om at lave 2 videoer m. bl.a. videoer med
drone og små interviews med børnene inkl. billeder osv.
2 videoer.

Henrik fortæller om emneugen “Danmark under
besættelsen” som blev til “Danmark i forskellige egne”.
Børnene har cirkuleret, så de har haft en dag hvert sted i
værksteder med fx mad, lege mm.

Der har været årsplanlægning - der er blevet besluttet at
1. skoledag ligger på en mandag med forældre og evt.
bedsteforældre. Ligger fra 8.00-13.00 med rundstykker til
de fremmødte.
Der skal i bestyrelsen lægges op til at der afholdes et
arrangement i hver klasse via forældrerådet hurtigt efter
skolestart. På den måde kan der hurtigt blive et
fællesskab- også hvis nye elever er startet i de ældre
klasser.



Sidste skoledag er planlagt, det holdes i/ved bålhytten.
Siden sidst fra Børnehaven Der er startet 2 nye børn og der starter 2 mere pr. 1. maj

2024. Der er gang i forårsforberedelserne med
krible/krable tema og plantedag med forældre mm.

Siden sidst fra Formanden Vi har fået 10.000 kr fra landsbyrådet til skolehaven - Vi
siger ja tak og iværksætter.

Nyt fra bygningsgruppen Status på hænder til knallerttræf.
Der er sendt mail ud til alle forældre vedr. vagter til
knallerttræf. Frist for svar er 21. april.
Næste år skal al tilmelding vedr. dette evt. gå direkte til
Knallerttræf-planlæggerne.

Nyt fra FFV -

Nyt fra Hallen Der er generalforsamling 28. april 2024 kl. 9.30.
Toiletterne ved hallen (skolens) låses af til hverdag, og
låses op ved behov, til arrangementer. Dem som låser op,
skal også rengøre ved behov.
Hallen har også midler til at lægge i et nyt skolekøkken -
skole og hal er afhængige af hinanden.

Nyt fra PR
-

Nyt fra Fondssøgningsprojekter Max Play vil gerne i kontakt med Line
- vores ansøgning til underværker vdr. legeplads er

under vurdering
- store udfordringer med fondsøgning til

skolekøkken
- ønske fra SFO til en lille multibane på legepladsen

Til skolekøkken: Der er forslag om at vi prøver at indhente
støtte fra fx lokale virksomheder, arrangere sponsorløb
mm. i stedet for udelukkende fondssøgning. FFV kan også
spørges, vedr. sponsorat.

Nyt fra den Busansvarlige Der er lidt udfordringer med bussen, især om
eftermiddagen. Den kommer for sent, glemmer børn mm.
Der ses på busplanen til sommer igen, inden næste
skoleår.

Punkter fra sidste møde: Vores hjemmeside trænger muligvis til et face-lift. Den er
ældre og der er mange søjler at finde rundt i. Det kan
drøftes. Hjemmesiden opdateres og gøres mere
gældende.

Eventuelt Sommerfest evt. 21-06

Tilføjelser til årshjul Kia laver et årshjul ud fra det sidste års referater.

Punkter til næste
Bestyrelsesmøde

Jørgen sender datoer og plan for mad ud for det næste år.



……………………………………… …………………………………….

…………………………………

Skoleleder Anita Bisgaard Bestyrelsesformand Jørgen Langfrits Næstformand Elin Oksen

Jørgensen

………………………………….. ………………………………………
………………………………..

Bestyrelsesmedlem Bestyrelsesmedlem Bestyrelsesmedlem

Ivan Sandberg Karoline M. S. Vingborg Kia Hundebøl

…………………………………. ……………………………………..

Bestyrelsesmedlem Bestyrelsesmedlem

Majbrit Jensen Line Hauschildt


